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Statsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 188 (REU alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 
 

Spørgsmål nr. 188: 

 

”Hvis en SMS er så usikker i forhold til informationssikkerheden, hvorfor bruger rege-

ringen så overhovedet SMS som kommunikationsform?” 

 

Svar: 

 

Der henvises til Statsministeriets samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 154 (Alm. del) 

fra Folketingets Retsudvalg. 

 

Som det bl.a. fremgår af den nævnte besvarelse, foregår klassificeret kommunikation 

naturligvis ikke via SMS. Det betyder dog ikke, at SMS-beskeder ikke kræver omtanke 

med hensyn til informationssikkerhed. SMS-beskeder vil eksempelvis kunne være an-

vendt til udveksling af synspunkter med andre ministre i regeringen, politikere fra andre 

partier og uformelle dialoger med udenlandske statsledere. Hertil kommer, at SMS-be-

skeder vil kunne indeholde privat indhold.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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